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Αθήνα, σήµερα στις 9 Οκτωβρίου 2012, ηµέρα Τρίτη και ώρα
18.02’ συνήλθε στην Αίθουσα συνεδριάσεων του Βουλευτηρίου
η Βουλή σε ολοµέλεια για να συνεδριάσει υπό την προεδρία του
Δ’ Αντιπροέδρου αυτής κ. ΙΩΑΝΝΗ ΔΡΑΓΑΣΑΚΗ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

Παρακαλείται ο κύριος Γραµµατέας να ανακοινώσει τις ανα-
φορές προς το Σώµα.

(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από τον κ. Ιωάννη Κεφαλο-
γιάννη, Βουλευτή Ρεθύµνης, τα ακόλουθα:

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Οµοσπονδία Σωµα-
τείων Εργαζοµένων ΥΠΕΧΩΔΕ αιτείται την άµεση ανάκληση της
απόφασης δίωξης του γραµµατέα της οµοσπονδίας.

2) Ο Βουλευτής Πρεβέζης κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΠΑΡΚΑΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην παράνοµη
υλοτοµία της περιοχής της Πρέβεζας.

3) Ο Βουλευτής Λέσβου κ. ΠΑΥΛΟΣ ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµος Λήµνου Νοµού Λέσβου αιτείται
τη στήριξη του αρµόδιου Υπουργείου για την επίλυση προβλη-
µάτων ασφαλούς και σύγχρονης ακτοπλοϊκής συγκοινωνίας της
Νήσου Λέσβου.

4) Ο Βουλευτής Λέσβου κ. ΠΑΥΛΟΣ ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η Περιφερειακή ‘Ενωση Δήµων Βορείου
Αιγαίου αιτείται την αποπλήρωση των οφειλών προς τους µετα-
φορείς για την οµαλή µεταφορά των µαθητών στα σχολεία.

5) Ο Βουλευτής Νοµού Αττικής κ. ΗΛΙΑΣ ΚΑΣΙΔΙΑΡΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία κάτοικοι του Ασπροπύργου του
Νοµού Αττικής επισηµαίνουν τα προβλήµατα που δηµιουργούν-
ται από τον παράνοµο καταυλισµό των Ροµά στον Ασπρόπυργο
και αιτούνται την εξεύρεση λύσης.

6) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΜΑΡΚΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Πλατανιά Νοµού Χανιών
αιτείται την ανάθεση της µελέτης έργου του ΕΣΠΑ για τη βιολο-
γική καταπολέµηση του έλκους της Καστανιάς.

7) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΜΑΡΚΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Πλατανιά Νοµού Χανιών

καταθέτει διευκρινίσεις για την επίλυση του θέµατος της έκτα-
κτης χρηµατοδότησης των ληξιπρόθεσµων οφειλών του δήµου.

8) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Σύγκλητος του Πανεπιστηµίου
Κρήτης επισηµαίνει τα σηµαντικά προβλήµατα που αντιµετωπίζει
το ίδρυµα, ορισµένα εκ των οποίων οδηγούν σε αδυναµία λει-
τουργίας του σε ακαδηµαϊκό επίπεδο, ενώ άλλα το απειλούν µε
µαρασµό.

9) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΜΑΡΚΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Λιµενικό Ταµείο Νοµού Χανίων
παραθέτει επισηµάνσεις της λιµενικής επιτροπής του ταµείου
προκειµένου αφ’ ενός η παραχώρηση του λιµένα της Σούδας να
γίνει µε όρους επωφελείς για την τοπική κοινωνία και οικονοµία
και αφ’ ετέρου οι νέοι οργανισµοί να είναι βιώσιµοι και αποτελε-
σµατικοί.

10) Οι Βουλευτές, Ηρακλείου κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ και
Ηρακλείου κ. ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία
το Επιµελητήριο Ηρακλείου Κρήτης εκφράζει την αντίθεσή του
στις τις νέες φορολογικές ρυθµίσεις για τους ελεύθερους επαγ-
γελµατίες και τις ατοµικές επιχειρήσεις.

11) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΑΠΑΔΗΜΟΥΛΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η κ. Φωτεινή Αµίτση-Λογαρά
διαµαρτύρεται για ζητήµατα που αφορούν νόµιµους µικροϊδιο-
κτήτες του Δήµου Γέρακα και αιτείται να γίνει έλεγχος µε αυτε-
πάγγελτη αναζήτηση από το Κτηµατολογικό Γραφείο Γέρακα.

12) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Συµβασιούχων Δα-
σοπυροσβεστών Ελλάδας εκφράζει τη δυσαρέσκειά του για την
τροποποίηση των όρων συµµετοχής στη νέα προκήρυξη για τους
πυροσβέστες πενταετίας.

13) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΝΑΚΟΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος του Λιµενικού Ταµείου Σκο-
πέλου αιτείται τη συµβολή της πολιτείας σχετικά µε την αποκα-
τάσταση των σοβαρών βλαβών στους λιµένες Αγνώντα Σκοπέλου
και Πατητηρίου Αλοννήσου.

14) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πανελλήνιος Σύλλογος
Πασχόντων από Μεσογειακή Αναιµία επισηµαίνει τον κίνδυνο που
ενέχει η µετάγγιση αίµατος λόγω της µείωσης των αντιδραστη-
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ρίων για τον έλεγχο του ιού του Δυτικού Νείλου.

15) Η Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΚΑΤΕΡΙΝΑ ΠΑΠΑΚΩΣΤΑ - ΣΙΔΗ-
ΡΟΠΟΥΛΟΥ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η κ. Μαρία Δραγα-
τάκη αιτείται την ίση µεταχείριση των πασχόντων από γενετικές
χρωµατοσωµατικές διαταραχές σχετικά µε τη χορήγηση προνοι-
ακών επιδοµάτων.

16) Ο Βουλευτής Τρικάλων κ. ΗΛΙΑΣ ΒΛΑΧΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία οι εργαζόµενοι ορισµένου χρόνου
στο πρόγραµµα «Βοήθεια Στο Σπίτι» της Δηµοτικής Επιχείρησης
Κοινωνκής Ανάπτυξης Τρικάλων αιτούνται την άµεση καταβολή
των δεδουλευµένων τους.

17) Ο Βουλευτής Δράµας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Τµήµα Περιβάλλοντος και Πολι-
τικής Προστασίας του Δήµου Δράµας αιτείται την άµεση
απόδοση των αναλογούντων δικαιωµάτων του δήµου επί της
αξίας των δασικών προϊόντων.

18) Ο Βουλευτής Δράµας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Δράµας παραθέτει τις πα-
ρατηρήσεις του σχετικά µε τους Υδροηλεκτρικούς Σταθµούς
Θησαυρού Πλατανόβρυσης και Τέµενους.

19) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Γόρτυνας της
Περιφέρειας Κρήτης αιτείται την άµεση επίλυση των οικονοµικών
προβληµάτων που προκύπτουν από τις κατασχέσεις χρηµάτων
του δήµου.

20) Η Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΚΑΤΕΡΙΝΑ ΠΑΠΑΚΩΣΤΑ - ΣΙΔΗ-
ΡΟΠΟΥΛΟΥ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Γεώργιος Βα-
ρούτσικος αιτείται την τακτοποίηση των εγγραφών των πτυχιού-
χων ενεργειακής τεχνολογίας, ώστε να εξασφαλισθεί η νοµοθε-
τική κατοχύρωση του επαγγέλµατός τους.

21) Η Βουλευτής Σάµου κ. ΑΓΝΗ ΚΑΛΟΓΕΡΗ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία το διοικητικό συµβούλιο του κέντρου πρόλη-
ψης και αγωγής υγείας του Νοµού Σάµου «Φάρος» εκφράζει τη
διαµαρτυρία του για τη δεινή οικονοµική κατάσταση στην οποία
έχει περιέλθει λόγω της τακτικής της Κυβέρνησης να µην εκπλη-
ρώνει τις υποχρεώσεις της έναντι των κέντρων πρόληψης.

22) Οι Βουλευτές, Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ (ΤΑΣΟΣ)
ΚΟΥΡΑΚΗΣ και Β’ Αθηνών κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΑΠΑΔΗΜΟΥΛΗΣ κα-
τέθεσαν αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Ένωση Νοµικών
και Πολιτικών Επιστηµών αιτείται την αξιοποίηση των πτυχιούχων
του κλάδου ΠΕ13 - Νοµικών και Πολιτικών Επιστηµών, την επα-
ναφορά της πολιτειακής παιδείας στο γενικό λύκειο και την έν-
ταξη της και στα εσπερινά επαγγελµατικά λύκεια.

23) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Νάξου και Μικρών Κυ-
κλάδων επισηµαίνει την ανάγκη διατήρησης της επιδοτούµενης
ακτοπλοϊκής γραµµής του πλοίου «ΆΡΤΕΜΙΣ» που συνδέει τις
Κοινότητες Δονούσας, Ηρακλειάς, Κουφονησίων και Σχοινούσας
µε το µοναδικό οργανωµένο νοσοκοµείο στην περιοχή.

24) Ο Βουλευτής Επικρατείας κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία οι εργαζόµενοι της «ΑΤΕ LEASING
A.E.» αιτούνται ίδια µεταχείριση µε αυτή των εργαζοµένων στην

ΑΤΕ ΒΑΝΚ και τη διασφάλιση των θέσεων εργασίας τους.

25) Η Βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΔΕΣΠΟΙΝΑ ΧΑΡΑΛΑΜΠΙ-
ΔΟΥ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η κ. Ευδοκία Αποστόλου
αιτείται την επίλυση θέµατός της που αφορά την παράνοµη από-
λυση από την εργασία της, την καταβολή των δεδουλευµένων µι-
σθών της και την αναγνώριση του ασφαλιστικού της χρόνου.

26) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Περιφερειακή Ένωση Δήµων
Θεσσαλίας αιτείται την εξεύρεση άµεσης λύσης στο πρόβληµα
διαχείρισης συσκευασιών φυτοφαρµάκων.

27) Ο Βουλευτής Επικρατείας κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Ένωση Δασολόγων
Δηµοσίων Υπαλλήλων εκφράζει την αντίθεσή της στον νέο Ορ-
γανισµό του Υπουργείου Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατι-
κής Αλλαγής και δηλώνει ότι θα αγωνιστεί για τη θεσµική θωρά-
κιση των δασικών οικοσυστηµάτων και την οργάνωση του τοµέα.

28) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Οµοσπονδία Νεφρο-
παθών αιτείται την άµεση σύγκληση όλων των αρµόδιων φορέων,
ώστε να διασφαλιστεί η θεραπεία των νεφροπαθών.

29) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία αιτείται ενηµέρωσης γαι τις σχε-
διαζόµενες ενέργειες αντιµετώπισης του προβλήµατος της
έλλειψης παιδιάτρου στο Κέντρο Υγείας Μοιρών Ηρακλείου Κρή-
της.

30) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος του Επιµελητηρίου
Ηρακλείου εκφράζει την αντίθεσή του στην προβλεπόµενη επι-
βολή φόρου ποσοστού 35% από το πρώτο ευρώ στα εισοδήµατα
εµπόρων και ελεύθερων επαγγελµατιών.

31) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Αγροτικών Συνεταιρι-
σµών Πεζών Νοµού Ηρακλείου εκφράζει την αντίθεσή της στην
ενδεχόµενη επιβολή ειδικού φόρου κατανάλωσης στο κρασί.

32) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος του Παγκρή-
τιου Συλλόγου Αναπήρων Πολιτών επισηµαίνει την ανάγκη ενός
συγκεκριµένου σχεδίου δράσης που θα εξασφαλίσει την επι-
βίωση των ΑΜΕΑ µέσω µίας σειράς προτεινόµενων µέτρων.

33) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Συµβασιούχων Πυ-
ροσβεστών Ανατολικής Κρήτης αιτείται τη διατήρηση του επιδό-
µατος ανθυγιεινής εργασίας στους συµβασιούχους πυροσβέ-
στες και τη χορήγησή του και στους υπόλοιπους συναδέλφους
τους.

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 793/13-08-2012 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Παππά Χρήστου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. ΓΚΕ 1125255 ΕΞ 2012
195/12-9-012 έγγραφο από τον Υπουργό Οικονοµικών η ακό-
λουθη απάντηση:
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2. Στην µε αριθµό 814/17-08-2012 ερώτηση της Βουλευτού κ.
Αυγερινοπούλου Διονυσίας δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. ΥΠ.ΠΑΙ.
Θ.Π.Α/ΓΡ.ΑΝ.ΥΠ /Κ.Ε./20/12-9-2012 έγγραφο από τον Αναπλη-

ρωτή Υπουργό Παιδείας και Θρησκευµάτων, Πολιτισµού και
Αθλητισµού η ακόλουθη απάντηση:
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, εισερχόµαστε στη συζήτηση των

ΑΝΑΦΟΡΩΝ ΚΑΙ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Η πρώτη µε αριθµό 182/23-8-2012 αναφορά πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Επικρατείας της Νέας Δηµοκρατίας κ. Ιωάννη Μι-
χελάκη προς τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε την ένταξη
των Ελλήνων ιδιωτών φυσικών προσώπων κατόχων οµολόγων
του ελληνικού δηµοσίου στο PSI+ δεν συζητείται λόγω κωλύµα-
τος του Υπουργού και διαγράφεται.

Η δεύτερη µε αριθµό 709/3-8-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Κερκύρας του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αρι-
στεράς - Ενωτικού Κοινωνικού Μετώπου κ. Στέφανου Σαµοΐλη
προς τον Υπουργό Υγείας, σχετικά µε τα προβλήµατα που αντι-
µετωπίζει το Γενικό Νοσοκοµείο Κέρκυρας δεν συζητείται λόγω
κωλύµατος του Υπουργού και διαγράφεται.

Η τρίτη µε αριθµό 998/24-8-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου του
Βουλευτή Ευβοίας του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ.
Συµεών Κεδίκογλου προς τον Υπουργό Υγείας, σχετικά µε το κό-
στος της τηλεφωνικής κλήσης των ασφαλισµένων στον ΕΟΠΥΥ
δεν συζητείται λόγω ικανοποίησης του Βουλευτή από τη γραπτή
απάντηση και διαγράφεται.

Η τέταρτη µε αριθµό 817/20-8-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου
της Βουλευτού Νοµού Μαγνησίας των Ανεξάρτητων Ελλήνων κ.
Μαρίνας Χρυσοβελώνη προς τον Υπουργό Εργασίας, Κοινωνικής
Ασφάλισης και Πρόνοιας, σχετικά µε την επιστροφή αχρεωστή-
τως, των καταβληθεισών παράνοµων συντάξεων σε Έλληνες και
αλλοδαπούς δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του Υπουργού και
διαγράφεται.

Η πέµπτη µε αριθµό 613/33/1-8-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου
και αίτηση κατάθεσης εγγράφων του Βουλευτή Σερρών του Λαϊ-
κού Συνδέσµου – Χρυσή Αυγή κ. Αρτέµιου Ματθαιόπουλου προς
τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε τη µεταολυµπιακή χρήση
των αθλητικών εγκαταστάσεων των Ολυµπιακών Αγώνων του

2004 δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του Υπουργού και διαγρά-
φεται.

Η έκτη µε αριθµό 518/30-7-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου του
Βουλευτή Νοµού Ευβοίας της Δηµοκρατικής Αριστεράς κ. Δη-
µητρίου Αναγνωστάκη προς τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά
µε τα δάνεια σε επιχειρήσεις στους πυρόπληκτους νοµούς δεν
συζητείται λόγω κωλύµατος του Υπουργού και διαγράφεται.

Η έβδοµη µε αριθµό 1206/31-8-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου
της Βουλευτού Β’�Πειραιά του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλά-
δας κ. Διαµάντως Μανωλάκου προς τον Υπουργό Υγείας, σχετικά
µε την επαρκή στελέχωση του Νοσοκοµείου Ύδρας µε ιατρικό,
νοσηλευτικό και λοιπό προσωπικό δεν συζητείται λόγω κωλύµα-
τος του Υπουργού και διαγράφεται.

Η πρώτη µε αριθµό 1226/3-9-2012 ερώτηση δευτέρου κύκλου
της Βουλευτού A’ Θεσσαλονίκης του Συνασπισµού Ριζοσπαστι-
κής Αριστεράς - Ενωτικού Κοινωνικού Μετώπου κ. Δέσποινας Χα-
ραλαµπίδου προς τον Υπουργό Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλι-
σης και Πρόνοιας, σχετικά µε τις απολύσεις εργαζοµένων στα
έργα του µετρό Θεσσαλονίκης δεν συζητείται λόγω κωλύµατος
του Υπουργού και διαγράφεται.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, σας ενηµερώνουµε ότι η συζή-
τηση του σχεδίου νόµου: «Κύρωση Πράξης Νοµοθετικού Περιε-
χοµένου «Ρύθµιση θεµάτων µεταθέσεων αξιωµατικών Ελληνικής
Αστυνοµίας έτους 2012» και άλλες διατάξεις» του Υπουργείου
Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη αναβάλλεται σύµ-
φωνα µε το άρθρο 93 παράγραφος 5 του Κανονισµού της Βου-
λής.

Κύριοι συνάδελφοι, δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη
συνεδρίαση;

ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
Με τη συναίνεση του Σώµατος και ώρα 18.07’ λύεται η συνε-

δρίαση για αύριο ηµέρα Τετάρτη 10 Οκτωβρίου 2012 και ώρα
10.00’ µε αντικείµενο εργασιών του Σώµατος: νοµοθετική εργα-
σία σύµφωνα µε την ηµερήσια διάταξη που έχει διανεµηθεί.
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